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Z á p i s n ica 
 Mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkej Hradnej 

konaného dňa 30. 10. 2019 o 17.00 hod.  
 

Prítomní: 

Starostka obce:        Bc. Anna Petríková 

Poslanci OZ:           Ing. Pavol Ježík, Jozef Beňo, Roman Gulár, MUDr. Denisa Chovaňáková, 

Kyjac, Emil Masár 
 

Ďalší prítomní:         Marta Kopecká – zapisovateľka 

   Ing. Iveta Kopecká 

   Bc. Eva Masárová – kontrolórka obce  
            

Neprítomný – ospravedlnený:   Ing. Emil Lobotka 

   

Prezenčná listina tvorí prílohu zápisnice. 

 

Program: 

 

1. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2020 - 2022 

2. Schválenie rozpočtu na rok 2020 a výhľad na rok 2021-2022 

3. Organizačné záležitosti 

Zasadnutie otvorila starostka obce Bc. Anna Petríková, ktorá skonštatovala, že počet prítomných 

poslancov je 6 zo 7 a OZ je spôsobilé rokovať a uznášať sa.   

Za zapisovateľku bola určená  Marta Kopecká. 

Starostka obce Bc. Anna Petríková privítala poslancov a oboznámila ich s návrhom programu 

dnešného zasadnutia. K navrhovanému programu sa vyjadrili poslanci MUDr. Denisa 

Chovaňáková, a Roman Gulár, ktorí navrhli prerokovať program bez záverečného schvaľovania 

rozpočtu.  

 Uznesenie č. 45/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo neschválilo zmenu programu mimoriadneho zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva vo Veľkej Hradnej konaného dňa 30. 10. 2019. 

Hlasovanie:   

za:           2 - Roman Gulár, MUDr. Denisa Chovaňáková, 

           

  proti:       3 - Ing. Pavol Ježík, Jozef Kyjac, Jozef Beňo 

zdržal sa:              1 - Emil Masár 

neprítomní pri hlasovaní: 0  

 

Návrh poslancov Gulára a MUDr. Chovaňákovej nebol schválený, obecné zastupiteľstvo 

neschvaľuje zmenu programu a zasadnutie sa bude riadiť programom zasadnutia.  

 

Poslanci prijali: 

Uznesenie č. 46/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

A) Program mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkej Hradnej konaného 

30.10.2019.  

 

B) Overovateľov zápisnice  zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo  Veľkej  Hradnej 

konaného dňa 30. 10. 2019 – Jozef Kyjac a MUDr. Denisa Chovaňáková. 
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Hlasovanie:   

za:           6 –   Jozef Beňo, Roman Gulár, MUDr. Denisa Chovaňáková, 

          Ing. Pavol  Ježík, Jozef Kyjac, Emil Masár 

  proti:       0 

zdržal sa:              0    

neprítomní pri hlasovaní: 0   

 

Poslanec Gulár sa pýtal, prečo je pozastavený predaj pozemkov v časti Horné diely, keď uznesenie 

bolo platné iba do konca roka 2018. 

Starostka uviedla, že opätovným spustením predaja pozemkov v časti Horné diely sme sa na 

zastupiteľstve nezaoberali. Poslanec mohol kedykoľvek program zasadnutia na uskutočnených 

zasadnutiach o tento bod doplniť. Už v minulom volebnom období starostka navrhla, aby zvyšné 

pozemky boli ako finančná rezerva pre prípad väčšej opravy na majetku obce alebo plánovanej 

náročnej investičnej akcie. 

Poslanci sa dohodli, že tento bod sa bude riešiť na osobitnej schôdzi OZ. 

Poslanec Gulár uviedol, že naša obec sa málo zapája do výziev a dotácií na získanie finančných 

prostriedkov. 

 
1. Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2020-2022 

 

Komunálny odpad 

Starostka informovala o novele zákona o odpadoch – začalo sa  platiť za uloženie odpadu na skládku 

podľa percenta vytriedeného odpadu za rok 2018  a to bolo u nás 21%. Uloženie za smeti, bolo 10 

eur za tonu, teraz pri takomto percente sa bude platiť 22 eur za tonu, odvíja sa to od percenta 

vytriedeného odpadu. Čím viac sa separuje, tým nižšie sa platí za uloženie odpadu. 

R. Gulár – informoval sa, kto platí vývoz veľkokapacitných kontajnerov, pretože má informácie , 

že jedna rodina zaplnila jeden kontajner. Navrhuje, aby na budúcom zastupiteľstve poslanci dali 

návrhy ako túto situáciu riešiť. 

Starostka odpovedala, že vývoz veľkoobjemových kontajnerov platí obec. Obec je povinná zo 

zákona 2 krát za rok pristavovať kontajnery pre odpad z domácnosti. 

J. Beňo – navrhuje riešiť skládky odpadu so starostkou z  obce Malá Hradná, aby ich občania 

nevytvárali skládky na území našej obce. 

MUDr. D. Chovaňáková – navrhuje, aby pri zbere do veľkokapacitných kontajneroch bol človek, 

ktorý tento zber riadi a reguluje. 

 

Poslanci navrhujú pre rok 2020 zvýšiť poplatok za vývoz odpadu, keďže príjmy sú nižšie oproti 

výdavkom o cca 6 000,00 eur. 

Poplatok za vývoz odpadu sa zvýši o 2,0 eura na obyvateľa na rok.  

Dodatok k VZN č. 4/2015 bude schválený na najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

Poslanec Roman Gulár – navrhuje zdôvodniť navýšenie poplatkov za komunálny odpad v Obecných 

novinách. 

 

Telovýchovná jednota 

 

Poslanec Jozef Kyjac  - príspevok obce na činnosť Telovýchovnej jednoty činí sumu 9000 eur. 

                                    - navrhuje sumu pre rozpočet Telovýchovnej jednoty v rovnakej výške 9000   

                                      eur ako minulý rok, 

   - zdôvodnil jednotlivé výdavky na činnosť TJ. 

 

Poslanec Roman Gulár –  hovoril  o  získaní peňazí cez projekty. 



Zápisnica OZ č. 9/2019                                                                                                                            Stránka 3 z 4 

Poslanci navrhli vyčleniť finančné prostriedky na: 

 

-  kultúra – kúpa stanu 500 eur, 

-  vypracovanie projektov 10 000 eur, 

-  podpora pre detskú folklórnu skupinu Jarabinka – 180 eur, 

-  nová ohrada pri ZŠ s MŠ – 3000 eur. 

 

MUDr. Chovaňáková navrhuje príjmy v rozpočte rozdeliť na bežné a kapitálové a tiež v rozpočte 

rozpísať aké sú príjmy a výdavky. 

MUDr. Denisa Chovaňáková odišla zo zastupiteľstva o 21.00 hod. 

 

 

2. Schválenie rozpočtu na rok 2020 a výhľad na rok 2021 - 2022 

Kontrolórka obce Bc. Eva Masárová odporučila poslancom po zapracovaní navrhnutých položiek 

do rozpočtu rozpočet schváliť. 

Poslanci sa dohodli, aby sa k upravenému a doplnenému rozpočtu obce vyjadrila finančná komisia, 

po jej vyjadrení poslanci „pristúpia“ k schvaľovaniu rozpočtu na ďalšom zasadnutí. 

 

 

 

3 Organizačné záležitosti 

 

Poslanci sa v rámci ďalšieho programu zaoberali témami: 

 

- údržba a prieskum výdatnosti verejného vodovodu,  

- Patrovec -  dopravné značenie, starostka upozornila, že v časti Patrovec nie sú označené 

cesty, je nutné dať urobiť projekt dopravného    značenia a osadiť dopravné značky,                          

- materská škola – návrh poslancov urobiť jednu bytovú jednotku v podkroví pre zamestnanca 

školy, 

- vyčistenie priestoru pod cestným mostom na dolnom konci obce,  

- výzva pre pani Vieru Filkovú č. 213, aby zabezpečila stavbu proti nebezpečiu spadnutia, 

- R. Gulár – navrhuje vytvorenie verejnej Wifi siete, E. Masár doporučuje  toto riešiť v marci 

budúceho roka. Starostka upozornila, že verejnú Wifi treba zvážiť, pretože mládež bude 

v strede obce tráviť čas do nočných hodín, čo bude mať za následok sťažnosti občanov za 

rušenie nočného kľudu, 

- R. Gulár – hovoril o možnosti zavedenia kamerového systému obce v budúcnosti, 

- Starostka – informovala, že na podateľni obecného úradu bola zaregistrovaná žiadosť od 

Ing. Jany Masárovej PhD. Veľká Hradná 96, kde oznamuje, že sa vzdáva funkcie kronikárky 

obce Veľká Hradná ku dňu 31.12.2019, 

- starostka obce Bc. Anna Petríková oznámila prítomným poslancom, že sa vzdáva mandátu 

starostu obce zo zdravotných dôvodov a vo funkcii starostu obce po vyčerpaní dovolenky 

končí  dňom 18.12.2019. 

 

 

 

 

 

 

Záver 

 

Na záver zasadnutia starostka obce poďakovala za účasť na zasadnutí a ukončila zasadnutie o 23.00 

hod.. 
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      .....................................................................      ................................................................ 
      Bc. Anna Petríková, starosta obce                      Ing. Pavol Ježík, zástupca starostu 
   
 
 
 
 
 
      ....................................................................       ................................................................ 
      MUDr. Denisa Chovňáková, overovateľ         Jozef Kyjac, overovateľ 
 


